

AMANAT PENGERUSI



Alhamdulillah, setahun kini telah berlalu sejak rakyat Malaysia memilih untuk mengubah kerajaan dan memilih pentadbiran baharu. Perubahan itu adalah kemenangan kepada rakyat, dilakukan untuk rakyat, oleh rakyat negara ini, terutamanya apabila ia dicapai secara aman. Tidak banyak negara yang berjaya melalui proses peralihan kerajaan sedemikian. Malaysia baharu yang sedang kita bina menegakkan prinsip-prinsip keadilan, pemerintahan yang baik, integriti dan berlandaskan kedaulatan undang-undang.

Kerajaan yang baru dipilih rakyat komited untuk membasmi rasuah dan bersungguh-sungguh memerangnya. Integriti adalah asas kepada persekitaran perniagaan yang berkembang pesat. Komuniti

perniagaan akan mempunyai keyakinan bahawa mereka boleh melabur di Malaysia dengan selamat tanpa amalan yang tidak baik dan haram. Meskipun dibebani dengan banyak isu tinggalkan Kerajaan terdahulu yang perlu diperbetulkan, Kerajaan baharu telah memberikan tumpuan kepada dasar dan langkah untuk mengurangkan tahap hutang negara dan mengimbangi pengagihan kekayaan. Kerajaan sebelum ini tidak bersungguh-sungguh dalam melakukan pengagihan kekayaan; sebaliknya, korupsi dan kronisme berlaku sewenang-wenangnya dan hanya mereka yang terpilih sahaja mendapat manfaat dan menikmati kekayaan. Negara ini berada di ambang kehancuran ketika kerajaan baharu mengambil alih tampuk kuasa. Kami terpaksa mengambil langkah-langkah

untuk mencegahnya daripada berlaku dan bertindak sebaliknya terhadap beberapa keputusan kerajaan terdahulu yang boleh menjejaskan kesejahteraan ekonomi dan rakyat.

Kami juga melakukan semakan menyeluruh terhadap kesemua projek mega yang ada antaranya dirunding semula, ditangguhkan atau dibatalkan untuk mengurangkan tekanan kewangan terhadap kemampuan pinjaman negara. Kami menjangkakan tahap hutang Malaysia akan menjadi stabil dan lebih mudah diurus pada masa depan, dan ekonomi negara mampu untuk kembali mencatat pertumbuhan.

Kerajaan juga mengambil berat terhadap kebajikan dan peranan kaum ibu di negara ini terutama mereka yang

AMANAT PENERUSI

terpaksa meninggalkan kerjayanya untuk menjaga anak dan rumah tangga mereka. Sebuah Skim KWSP yang disasarkan kepada suri rumah telah diperkenalkan untuk membantu mereka dalam merancang persaraan. Selain itu, kadar upah minimum telah dinaikkan kepada RM1,100 meliputi seluruh negara mulai 1 Januari 2019, sebagai sebahagian daripada langkah membantu rakyat Malaysia menangani kenaikan kos sara hidup. Kami berhasrat untuk terus meningkatkan gaji minimum secara berperingkat-peringkat dalam tempoh beberapa tahun akan datang. Kerajaan juga akan mengkaji semula undang-undang buruh untuk memperkasakan pasaran buruh dan meningkatkan kebajikan pekerja. Kami berharap apa yang dilakukan ini akan lebih mendorong rakyat Malaysia untuk berusaha meningkatkan produktiviti.

Tempoh setahun bukanlah lama, dan ia bukan juga terlalu singkat untuk berlakunya perubahan. Kesemua perubahan ini perlu jika kita mahu melihat Malaysia kembali menjadi sebagai 'Harimau Asia'. Bukan hanya Kerajaan yang berdepan dengan

pelbagai cabaran. Penting juga untuk semua rakyat Malaysia bersatu dan bersama-sama melakar hala tuju negara. Harapan dan cita-cita kami adalah untuk mencapai status negara maju menjelang tahun 2025, dan kita perlu berusaha dengan lebih bersungguh-sungguh untuk mencapai matlamat itu.

Tahun 2019 menandakan ulang tahun ke-25 Khazanah Nasional (Khazanah). Ketika Khazanah ditubuhkan, visinya adalah untuk membolehkan aset negara dipegang dan diurus secara bertanggungjawab, supaya kekayaan terus dapat dijana untuk dinikmati semua rakyat Malaysia pada masa akan datang. Saya gembira bahawa visi ini tidak tersasar.

Pada tahun 2018, selain pelantikan saya sebagai Pengerusi Khazanah, beberapa perubahan telah dilakukan dalam Lembaga Pengarah dan Pengurusan Khazanah. Khazanah kini menjalani transformasi organisasi secara menyeluruh dan menumpukan semula kepada mandat yang diperbaharui untuk meningkatkan kekayaan jangka

panjang Malaysia, dengan mempunyai objektif pelaburan komersial dan strategik yang jelas. Perubahan dalam Khazanah akan memastikannya berada pada kedudukan yang kukuh untuk secara berterusan memainkan peranan dan tanggungjawab yang diamanahkan sebagai dana kekayaan kedaulatan negara.

Saya ingin merakamkan penghargaan kepada Lembaga Pengarah, pengurusan dan kakitangan Khazanah kerana sumbangan mereka kepada organisasi ini. Kejayaan Khazanah adalah sesuatu yang kritikal berdasarkan peranan penting yang dimainkannya dalam menyokong pertumbuhan ekonomi Malaysia. Segala tugas yang perlu digalas bukanlah sesuatu yang mudah tetapi melalui kerja keras yang berterusan, saya yakin kami akan mencapai kejayaan pada masa hadapan.

Dr Mahathir Bin Mohamad*Pengerusi**Khazanah Nasional Berhad**Mei 2019*

Dr Mahathir Mohamad menyampaikan ucapan penutupannya di Khazanah Megatrends Forum (KMF) 2018

Ketika Khazanah ditubuhkan, visinya adalah untuk membolehkan aset negara dipegang dan diurus secara bertanggungjawab, supaya kekayaan terus dapat dijana untuk dinikmati semua rakyat Malaysia pada masa akan datang.